

Anson Ko

Anson is an Associate of RKS.

Anson was admitted as a Solicitor of the High Court of Hong Kong in September 2024.

His practice is dedicated to family law. He advises and represents clients in both contested proceedings and negotiated resolutions, guiding them through sensitive disputes with strategic focus and measured advocacy.

He has appeared as sole advocate in interlocutory hearings and at trial. His experience includes financially substantial matters involving complex asset structures, detailed financial disclosure and expert evidence. He works closely with clients and counsel in mediation and without prejudice negotiations, and has been involved in matters with cross-border elements requiring coordination across jurisdictions.

With an academic background in Accounting and Finance, Anson brings analytical rigour to financial disclosure and asset tracing. Attentive to both the legal and personal dimensions of family disputes, he is regarded by clients as caring, responsible and dependable in challenging circumstances.

Education

The University of New South Wales, Bachelor of Commerce (Accounting & Finance)

The Chinese University of Hong Kong, Juris Doctor (J.D.)

The Chinese University of Hong Kong, Postgraduate Certificate in Laws (PCLL)

Language

Cantonese, English and Mandarin

高浩喬

高浩喬律師（Anson）是 RKS 的律師。

高律師於 2024 年 9 月獲准成為香港高等法院事務律師。

他專注於家事法領域，在具爭議性的訴訟程序及協商解決方案中為客戶提供法律意見並代表客戶出庭，以策略性思維及審慎有力的倡導方式，引導客戶應對敏感糾紛。

他曾以獨任代表律師身份出席非正審聆訊及審訊。其經驗涵蓋涉及重大財務利益的案件，包括複雜資產結構、詳盡財務披露及專家證據等事宜。他與客戶及大律師緊密合作，參與調解及「無損權利」談判，並曾處理涉及跨境因素、需跨司法管轄區協調的案件。

憑藉會計及金融的學術背景，高律師在財務披露及資產追蹤方面具備嚴謹的分析能力。他兼顧家事糾紛中的法律與個人層面需要，在客戶面對艱難處境時，他以關懷、盡責及可靠的態度提供協助，深得客戶信賴。

教育背景

新南威爾士大學，商學學士（會計及金融）

香港中文大學，法律博士（J.D.）

香港中文大學，法學專業證書（PCLL）

語言

英文、粵語、國語